
Referat bestyrelsesmøde 21.04.2021


Drøftelse af inddragelse af arealer til P-pladser i forbindelse med etablering af vendeplads for 
renovationslastbiler. Afventer møde med kommunen 06.05.2021. Bestyrelsen har taget den 
overordnede beslutning. fra kommunen til efterretning. Detaljeret aftale fastsættes på møde med 
kommunen i år majmåned.


Covid 19 - beboermøde afholdes nVIVA siger”go” - mødet forventes afholdt i august


Der er lagt fiber ind i alle lejemål i Frejaparken.


Møder, kurser og info:


Forslag om at VIVA selv etablerer kursus/info virksomheds, da den anviste fra BL er voldsom dyr


Forslag til aktiviteter som beboerne kan lave ved en fælles “arbejdsdag”:

- rydde op ved cykelskur

- møde/festlokale i gl. vasker


Genetablering af hække ved lejeboligerne, sker til efteråret, hvor tiden er til at plante hække. Der 
er midlertidigt sået grøn vækst i bedet. Bemærk, at der er udlagt steder til insekt og sommerfugle 
hotel.


EL-biler, praktisk placering når behov opstår!!


Der er afsat kr. 300.000,- til maling og vedligehold af de hvide hegn - diskussion om 
nødvendighed og evt. alternativ. - Der henvises til kommende tagtjek og forventede udgifter. Det 
er vores mål at fastholde den nuværende husleje


Ved trappen fra Frejaparken og op til Annebergstien, kører der stadig cykler op/ned af skrænten. 
VIVA er opmærksom.


En plan for renovering af de knækkede plader på skurene ved ældreboligerne er under 
udarbejdelse. Forslag om ivarplank, der ligner træ, i lighed med vaskeri og hotelbygning. (Nem 
vedligehold)
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